
Dag,

Theo Logtenberg belde mij met de volgende vragen:
1. Krijgen de objecten die in het buitengebied liggen en niet aangesloten zijn op het riool ook een 

aanslag?
Antwoord: Nee, nu niet en ook in de gewijzigde situatie niet.

2. Hoe wordt omgegaan met agrarische bedrijven die drinkwater gebruiken voor het spoelen van 
de melktank en de hoeveelheid ingenomen water afwijkt van  het aantal m3 geloosd water.
Antwoord: Van deze objecten wordt bij het Waterschap navraag gedaan of bekend is hoeveel 
water er geloosd wordt voor de verontreinigingsheffing. Indien niet dan wordt de hoeveelheid 
gecorrigeerd.

3. Indien gebruik gemaakt wordt van een tussenmeter worden deze gegevens dan gebruikt.
Antwoord: Ja, deze bedrijven zullen waarschijnlijk ook bij het Waterschap bekend zijn voor 
de aangifte voor de verontreinigingsheffing.

4. De gebruikers van de woningen krijgen geen aanslag.
Antwoord: Het college stelt voor om een eigenarenheffing te hanteren op basis van de WOZ 
- waarde en een grootverbruik boven de 400m3 van de gebruikers. Het is aan u om een 
politieke keuze te maken.

5. In de huidige en voorgestelde systematiek wordt geen rekening gehouden met gescheiden 
stelsels of het afkoppelen van de riolering.
Antwoord:  Ja, dat is correct. 
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